
 

Zápis z jednání VS Sportovní klub florbal Benešov dne 11.12.2016 
 
přítomni: Miloš Vojtíšek, Pavla Dvořáková, Ondřej Novotný, Lukáš Brož, Jindřich Slunečko, Luděk Červ 
omluveni: Josef Vachtl, Tereza Dřízhalová – sekretář 
zápis: Pavla Dvořáková 
ověřovatel zápisu: Luděk Červ 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -----------  
 

Zápis jednání VS 
 
1) Informace o stavu žádostí o granty  

VS bere na vědomí zprávu Pavly Dvořákové o grantech podaných a vyplacených na Město Benešov, Českou 
florbalovou unii a Ministerstvo školství mládeže a tělovýchovy. 

 

2) Informace o účetní kontrole z města Benešov 

VS bere na vědomí informaci od Pavly Dvořákové o uzavření kontroly z města Benešov. Kontrola proběhla 
v pořádku bez sankcí.   

 

3) Návrh na nákupu štulpen 

VS bene na vědomí informaci o výrobě štulpen pro klub SK Florbal Benešov od dodavatele Florbalplayer. O 
výrobě se bude jednat na příští VS jelikož budou zjištěny další informace dle našich požadavků. 

 

 

4) Turnaj Prague floorball cup 

VS bere na vědomí, že na tento turnaj jsou přihlášeny dvě mužstva (Juniorky a Junioři). 

 

 

5) Fanshop  

VS bere na informaci od Jinřicha Slunečka ohledně vzniku fanshopu. 

Úkol: V lednu se Pavla Dvořáková, Jindřich Slunečko a Miloš Vojtíšek zúčastní osobní schůzky s majitelem  

 Hobby sport v Benešově. Jindřich Slunečko domluví přesný termín této schůzky.  

 

 

6) Vedoucí družstva 

VS se usneslo o tom, že každá věková kategorii musí mít svého vedoucího týmů.  

Úkol: Luděk Červ vytvoří manuál pro nové vedoucí týmů. 

   Miloš Vojtíšek tuhle informaci předá séftrenérovi Matinovi Mičlovi nejpozději do 16.12.2016 

 

 

7) Tréninky v halách o Vánočních prázdninách 

VS se usneslo, že poslední trénink před Vánoci bude 21.12.2016 a následně bude sjednán trénink 28.12.2016 
pro juniorky a juniory, jelikož jedou na mezinárodní turnaj reprezentovat klub. 

Úkol: Pavla Dvořáková domluví tréninkovou jednotku na 28.11.2016 s panem Šedivým ze ZŠ Jiráskova. 

 

 
 
Příští schůze výboru spolku se uskuteční dle dohody v roce 2017. 
 
 
 
 
 

Zapsal: Pavla Dvořáková 
Člen VS 


